
Zápisnica 
zo siedmeho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 20. decembra 2012 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Marian Rác, Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  
Marek  Buch,  Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: traja 
 
Program : 
  1/ Otvorenie 
  2/ Procedurálne otázky : 
      - schválenie programu rokovania 
      - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
      - voľba návrhovej komisie 
      - voľba overovateľov zápisnice 
      - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
  3/ Smernica pre vedenie účtovníctva 
  4/ Prerokovanie ISRU združenia VITIS – iniciatíva LEADER 
  5/ Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2013 
  6/ Prerokovanie zmluvy „Súvislá oprava vozovky s likvidáciou povrchových vôd 
      vsakovacími galériami na MK Ciolkovského ul. v Lužiankach“ 
  7/ Informácia o výstavbe nájomných bytov 
  8/ Rôzne 
  9/ Diskusia 
10/ Návrh na uznesenie 
11/ Záver 
 
 Starosta obce otvoril siedme riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Milan Cabánek a Jozef Pagačovič. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Ing. Marián Vrabec, 
Ivan Behúl a Marian Rác. Starosta obce navrhol, aby do programu za bod 6 bolo zaradené 
prerokovanie zmluvy a dodatku č.1 k zmluve „Kanalizácia Obce Lužianky“. Proti takto 
upravenému programu bol Ing. Stanislav Beňo, ostatní poslanci boli za navrhnutú zmenu 
v programe siedmeho riadneho zasadnutia OZ. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo „Smernicu pre vedenie účtovníctva“ 
(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh dokumentu ISRU OZ VITIS v rámci 
iniciatívy LEADER, vzalo na vedomie oboznámenie sa s „Integrovanou stratégiou rozvoja 
územia OZ VITIS“ a odsúhlasilo zaradenie Obce Lužianky do územia verejno-súkromného 
partnerstva OZ VITIS. Zároveň schválilo Jozefa Bojdu ako zástupcu Obce Lužianky v OZ 
VITIS (všetci za). 
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 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2013. 
Ing. Marián Vrabec uviedol, že plán kontrolnej činnosti by nemal vypracovávať kontrolór 
obce, ale iná osoba. Ing. Vladimír Macánek uviedol, že v zákone má kontrolór určené, čo 
musí kontrolovať a predložený návrh kontrolnej činnosti je nad rámec zákona. 
Ing. Stanislav Beňo navrhol, aby hlavný kontrolór obce kontroloval všetky návrhy zmlúv, 
ktoré má obec uzatvoriť a následne podávať obecnému zastupiteľstvu svoje stanovisko k 
návrhom zmlúv. Proti tomuto návrhu bol Ing. Macánek, ostatní boli za. 
Milan Cabánek navrhol, aby hlavný kontrolór obce vyhodnotil spotrebu plynu v ZŠ s MŠ 
Lužianky a spotrebu elektrickej energie verejného osvetlenia. Za tento návrh hlasovali všetci 
poslanci OZ. Obecné zastupiteľstvo schválilo plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2013 
s uvedenými doplnkami (všetci za). 
 
 O 17.55 hod. sa dostavil Marek Buch. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh zmluvy „Súvislá oprava vozovky s 
likvidáciou povrchových vôd“. Ing. Stanislav Beňo uviedol, že nesúhlasí s niektorými bodmi 
zmluvy, ktoré nie sú v súlade so stavebným zákonom. Ing. Marián Vrabec uviedol, že 
správnosť zmlúv by mali posudzovať právnici. Jozef Pagačovič uviedol, že právnik nevie 
posúdiť stavebné náležitosti zmluvy. Na návrh  Ing. Stanislava Beňa boli upravené 
nasledovné body uvedenej zmluvy: čl. III. bod 1, čl. IV. bod 2, 5, čl. V. bod 1,2, čl. VI bod 
1,7, čl. VIII. bod 1,2, čl. IX bod 3,5, čl. X bod 5, čl. XIV. bod 1,2, čl. XV bod 4. Takto 
upravenú zmluvu „Súvislá oprava vozovky s likvidáciou povrchových vôd“ poslanci OZ 
schválili (proti schváleniu zmluvy Ing. Beňo, Cabánek, Vrabec, ostatní za schválenie). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh zmluvy „Oplotenie pozemku z plotových 
dielcov v Lužiankach“. Na návrh  Ing. Stanislava Beňa boli upravené nasledovné body 
uvedenej zmluvy: čl. III. bod 1, čl. IV. bod 2, 5, čl. V. bod 1,2, čl. VI bod 1,7, čl. VIII. bod 
1,2, čl. IX bod 3,5, čl. X bod 5, čl. XIV. bod 1,2, čl. XV bod 4. Takto upravenú zmluvu 
„Oplotenie pozemku z plotových dielcov v Lužiankach“ OZ schválilo (proti schváleniu 
zmluvy Ing. Beňo, Vrabec, zdržal sa Cabánek, ostatní za schválenie). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo zmluvu a dodatok č. 1 k zmluve 
„Kanalizácia Obce Lužianky“(všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo zmenu uznesenia č.31a/2012 zo dňa  
27. 04. 2012 v nasledovnom znení: „Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo uzavretie 
zmluvy o zriadení vecného bremena s Milanom Gubáňom a Emíliou Gubáňovou, na parc. č. 
1358/63, 1358/93 na uloženie elektrického kábla do trafostanice na Závodníkovej ulici 
v prospech Obce Lužianky (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo uznesenie č. 106/2012  v nasledovnom 
znení: 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo zmenu uznesenia č.31a/2012 zo dňa  
27. 04. 2012 v nasledovnom znení:  
„Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schvaľuje uzavretie zmluvy o zriadení vecného 
bremena s Milanom Gubáňom a Emíliou Gubáňovou, na par. č. 1358/63, 1358/93 na uloženie 
elektrického kábla do trafostanice na Závodníkovej ulici v prospech Obce Lužianky. 
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Hlasovanie: 
 
Počet poslancov:            9 poslancov 
„Za“ hlasovalo:     9 poslancov 
„Proti“ hlasovalo:           0 poslancov 
„Zdržal sa“ hlasovania:  0 poslancov 
 
 

Ing. Stanislav Beňo požiadal starostu obce, aby bola osvetlená Vinárska ulica, nakoľko 
sa na uvedenej ulici po ceste pohybujú ľudia, ktorí sú ohrozovaní autami, jazdiacimi po ceste 
na Vinárskej ulici. Ďalej poukázal na stojacu vodu, hlavne v daždivých dňoch,  pri 
železničnom priecestí na Vinárskej ulici. Starosta obce uviedol, že dal  spraviť rigol, cez ktorý 
by mala voda odtekať. Ing. Stanislav Beňo upozornil starostu obce, že autá fy ENVI-GEOS 
prechádzajú cez priecestie na Vinárskej ulici. Vodiči by sa mali pokutovať. 
Starosta obce uviedol, že upozornil vedúcich pracovníkov na státie áut fy ENVI-GEOS so 
spusteným motorom pred COOP Jednotou na Korytovskej ulici. Ing. Vladimír Macánek, 
ktorý na problém upozornil, uviedol, že to bude sledovať. 
Ing. Vladimír Macánek chcel vedieť ako pokračuje písanie knihy k výročiu obce. Starosta 
obce uviedol, že kniha je už z časti napísaná a bola zaplatená prvá splátka za spracovanú časť 
knihy. 
Ing. Vladimír Macánek chcel vedieť, aké sú výstupy z kamerového systému. Náčelník 
obecnej polície uviedol, že písomnú správu predložil poslancom OZ a priestupky 
zaznamenané na kamere sa priebežne riešia. Ing. Vladimír Macánek uviedol, že kamery by 
mali byť umiestnené na Korytovskej ulici. Náčelník obecnej polície uviedol, že spracováva 
projekt na získanie finančných prostriedkov, ktoré by slúžili na zakúpenie ďalších kamier. 
Jozef  Hubert navrhol, aby poslanci OZ oslovili občanov, ktorí by boli ochotní organizovať 
oslavy obce, ktoré sa uskutočnia v roku 2013.  
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil siedme riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                    Milan Cabánek                                Jozef Pagačovič 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


